

Co-Location with Modems

The maximum calculated MPE ratio for the EUT with 2.5 dBi dipole antenna is 0.423 (evaluated at 25 cm), this configuration can be co-located with other antennas provided the sum of the MPE ratios for all the other simultaneous transmitting antennas incorporated in a host device is $\leq 1 - 0.423 \leq 0.577$. The following co-location were evaluated for mobile configurations, the minimum 25 cm separation distance required by the operating configurations.

EUT with 2.5 dBi dipole antenna co-located with EDIMAX radio EW-7811-UTC
(FCC ID: NDD9578111305, IC ID: 4701A-78111401)

Co - localisation avec Cellular Modem

Le maximum calculé rapport EMT pour l'EST avec antenne dipôle 2.5 dBi est de 0.423 (évalué à 25 cm), cette configuration peut être co- située avec d'autres antennes à condition que la somme des rapports MPE pour tous les autres antennes de transmission simultanées incorporés dans un dispositif hôte est $\leq 1 - 0.423 \leq 0.577$. Le co-emplacement suivant ont été évalués pour les configurations mobiles, la distance de séparation minimale de 25 cm requis par les configurations de fonctionnement.

EUT avec une antenne dipôle de 2,5 dBi co-située avec la radio EDIMAX EW-7811-UTC (FCC
ID: NDD9578111305, IC ID: 4701A-78111401)